
Beantwoording vraag VVD  over Domus plus en Skaeve Huse 
 
Geachte mevrouw Sterenberg, geachte griffie, 
 
Hierbij vindt u de beantwoording van de technische vraag van de VVD over de Informatienota over 
het proces Domus(Plus) en Skaeve Huse. 
 
Er wordt een locatiestudie voor Domus(Plus) en Skaeve Huse gemaakt en met een opinienota wordt 
aan de commissie Ontwikkeling gevraagd haar voorkeur uit te spreken voor de volgens haar meest 
kansrijke locatie. 
Vraag: waarom wordt deze nota aan de commissie Ontwikkeling voorgelegd, aangezien de commissie 
Samenleving de locatie criteria vast zal stellen. Wat is de argumentatie achter deze knip van het 
onderwerp tussen de twee commissies. 
 
Antwoord: Het argument is dat de inhoudelijke behandeling van Domus(Plus) en Skaeve Huse (wat is 
het, waarom is het nodig en onder welke voorwaarden) meer passend lijkt ter bespreking in de 
commissie Samenleving en de locatiekeuze (wat is de beste plek in de stad hiervoor) lijkt het meest 
passend ter bespreking in de commissie Ontwikkeling. Uiteraard beslist de raad zelf over de 
agendering van onderwerpen voor de verschillende commissies. 
 
Met vriendelijke groet, 

Wendy Dieben  

Procesmanager 

Afdeling Project en Contractmanagement (PCM), gemeente Haarlem 

023-511 3263 / 06-28409417 

ma:8 - di:8 - wo:4 - do:8 - vr:8 

Algemeen telefoonnummer: 14 023  

 


